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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 8. 12. 2008 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk,  doc. PhDr. Silva 

Macková, MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou,   
MgA. Alena Fafílková, Ing. Ivana Oulehlová  

 
 

I. Chod fakulty: 

 Děkan vyjádřil spokojenost s úspěšnou mezinárodní teatrologickou konferencí 
„Tendence v současném myšlení o divadle“, která byla realizována ve dnech 5. - 6. 12. 
a poděkoval všem, kteří se na úspěšném uspořádání podíleli (Kovalčuk, Vodička, ...).       

 V souvislosti s náročností přípravy konference navrhl proděkan Kovalčuk vytvořit tým 
lidí, který by celoročně zastřešoval významné aktivity fakulty (např.: mezinárodní 
teatrologické konference, mezinárodní doktorské semináře, atd.). Tým by se mohl 
skládat ze 2 studentů DM a 1 doktoranda, kteří by pracovali ve spolupráci s referátem 
ZO a pod odbornou garancí proděkana Kovalčuka. Proděkanka Chládková navrhuje, 
aby činnost studentů byla zařazena do absolventských výkonů magisterského stupně a 
aby tyto aktivity byly systematizovány.       

 Kolegium děkana připomnělo nutnost obnovit a jmenovat nové složení oborové rady 
doktorského studia i určení jejího předsedy.  

 Ateliér DaV žádá o rezervaci prostoru KM pro realizaci aktivit přímo souvisejících s 
předmětem „Divadlo fórum“ a „Festivalem Sítko 2009“ v termínech uvedených v 
písemných žádostech. MgA. Petr doporučuje vyhovět - kolegium souhlasí. 

 Ateliér DaV žádá také o vyblokování učebny č. 17 v budově DIFA pro účely realizace 
výstupů z předmětu „Divadlo fórum“ (konkrétně v termínech 9. a 16. prosince 2008 a             
6. a 13. ledna 2009 v době od 8.30 do 14.00 hod.) a pro účely konání „Festivalu Sítko 
2009“ - místnost č. 17 (ve dnech 30. května – 3. června 2009), místnost č. 013 (v 
termínu 30. května – 3. června 2009). Kolegium souhlasí.                 

 II.    Studijní záležitosti: 

 Ing. Oulehlová informovala, že SO doposud stále neobdrželo od všech vedoucích 
ateliérů termíny pro I. kolo přijímacích zkoušek pro akademický rok 2009/2010. 

 Tajemník Vodička informoval, že ve středu 3. prosince 2008 proběhla na fakultě 
kontrola výuky (provedla Ing. Černá společně se Z. Hniličkovou). S výsledky bude 
vedení fakulty seznámeno, nebyly však zjištěny žádné závažné nedostatky. 

 Proděkan Kovalčuk upozornil, že na DIFA byl akreditován nový obor „Audiovizuální 
tvorba a divadlo“ - vznesl dotaz, zda-li je tento obor uveden ve „Směrnici pro přijímací 
řízení na akademický rok 2009/2010“. Následnou kontrolou bylo zjištěno, že ve 
směrnici zařazen je, pouze je nutné doplnit číslo kódu oboru. 
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 Studentka Kristína Šimegová (IV. M) podala žádost o ISP z důvodu plánované 
zahraniční stáže. Kolegium žádost podmínečně schvaluje, akceptována však bude až v 
okamžiku, kdy student bude na zahraniční stáž přijat a vybrán dle pravidel agentury 
Erasmus. 

 Studentka Mgr. Jana Vernerová (II. KSFT) podala žádost o uznání předmětu 
„Angličtina“ – kolegium žádost schválilo, neboť studentka doložila, že je držitelkou 
mezinárodně uznávaného certifikátu „LEVEL 1 Certificate in Englisch (ESOL)“, 
vydávaným University of Cambridge. 
Dále požádala o ISP předmětů „Akrobacie“, „Psychologie gestiky a mimiky“ a 
„Historie mimického divadla“. Uvádí, že z osobních důvodů se jim nemůže v plné míře 
věnovat v rámci řádné výuky. Dotčení pedagogové svými podpisy stvrdili souhlas a 
žádost podpořili - kolegium žádost schválilo. 

 Přidělená stipendia: 
1. Jiří Matoušek (II. navaz. DM) obdržel mimořádné stipendium za výjimečnou, 

dlouhodobou a intenzivní práci na přípravě projektu ESF v garanci prof. Josefa 
Kovalčuka. Částka byla, vzhledem k náročnosti, stanovena na 18.000,- Kč; 

2. Igor Staškovič (III. JT) za aktivní technickou výpomoc při výuce dabingu částku 
3.000,- Kč; 

3. Veronika Slováková (II. DV) za spolupráci na projektu „Svatba na Velkolhotecku“ 
částku 1.800,- Kč; 

4. Nela Kornetová (II. KSFT) za zapojení do projektu „Spojka“, který organizovala 
DAMU Praha částku 700,- Kč; 

5. Lukáš Večerka (I. nav. R) za projekt „Chceme žít“ částku 1.900,- Kč; 
6. Patricia Glinská (II. DM), Eliška Nováková (II. DM), Radek Brož (III. DD), 

Kristýna Vávrová (III. DM), Janka Schmiedtová (II. nav. R) a Eva Cirnfusová (III. 
DM) za účast na projektu „Naráz 2008“ ve Zlíně částku 210,- Kč; 

7. Jiří Matoušek (II. navaz. DM) za účast na konferenci „Elia“ v Gottebourghu 
/Švédsko/ ve výši 12.500,- Kč; 

8. Iveta Ryšavá (II. S), Petra Venelidesová (II. S), Gi Hye – Song (II. S), Solilová 
Anna (II. S), Jonáš Rosůlek (III. S), Lucie Sedláková (III. S), Matěj Sýkora (III. 
S), Barbora Zelníčková (I. navaz. mag. S), Martina Petrová (II. navaz. mag. S), 
Marie Blažková /roz. Šimková/ (II. navaz. mag. S) a Zuzana Pitnerová (V. S) za 
účast na inscenaci „Žebrácká opera“ v režii B. Wilsona obdrží částku 450,- Kč 
každý; 

9. Studentům RTDS bylo přiznáno stipendium v souvislosti s jejich festivalovými 
(Report, Jihlava) aktivitami. Bylo určeno několik kategorií: 
a) ve výši 300,- Kč: Tereza Adámková (I. RTDS), Lenka Hajdučková (I. RTDS), 
Vojtěch Landa (I. RTDS), Marek Petřík (I. RTDS), Rebeka Uličná (I. RTDS), 
Marek Urban (I. RTDS) a Pavel Gotthard (III. RTDS); 
b) ve výši 700,- Kč: Barbora Voráčová (III. RTDS); 
c) ve výši 1.000,- Kč: Eva Dvořáková (III. RTDS), Tomáš Koňařík (III. RTDS), 
Lucie Macháčková (III. RTDS), Iryna Shkaruba (III. RTDS), Jana Kalousová (II. 
nav. mag. RTDS), Jan Motal (II. navaz. mag. RTDS), Jakub Vítek (II. navaz. mag. 
RTDS), Eva Vojtová (II. navaz. mag. RTDS). 
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III.      Projekty a granty: 
 

 MgA. Abou podala informaci o stavu žádostí pro divadelní grant Dilia na příští 
kalendářní rok – doposud obdržela jednu žádost pro „Salón původní tvorby 2009“ a ta 
je v procesu projednávání a korektur. Druhou žádostí by měla být inscenace „Lešení“, 
třetí žádostí pak inscenace „Petr a Lucie“ - tyto návrhy však doposud nebyly 
předloženy. Projekt „Top Boys“ od zvažovaného podání odstoupil. 

 MgA. Abou informovala, že Mgr. Charvátová podala v termínu žádost o změnu 
čerpání prostředků u projektu FRVŠ. Konkrétně se jedná o přesun částky 39.000,- Kč 
z oblasti „služby“ do oblasti „ostatní“. 

 Tajemník Vodička informoval, že studentka Věra Kadlecová pracuje na přípravě 
možné návštěvy dramatika Zoltána Egressyho – autora „Portugálie“. Návštěva by byla 
spojením shlédnutí inscenace „Portugálie“ ve studiu Marta a případně přednášky či 
diskuse na půdě DIFA (pravděpodobně na téma současné maďarské dramatiky).  
Otázkou však zůstává financování pobytu (cestovné, ubytování, strava, případný 
honorář). V. Kadlecová bude pověřena, aby napsala „formální“ dopis, ve kterém 
vysloví zájem o příjezd p. Egressyho – prozatím bez závazků ze strany DIFA.   

 Proděkanka Chládková podala informaci o setkání děkana, proděkanky Chládkové a 
tajemníka se zástupci Laboratoře práce s médii (Mgr. Francán, Mgr. Morales,            
Mgr. Záboj), která proběhla ve čtvrtek 4. prosince 2008. Obsahem jednání byl 
připravovaný projekt „Multimédia“ v rámci programu ESF. Bylo konstatováno, že 
celý projekt byl zpracován příliš obecně bez přesnějšího konkrétního zaměření. 
Laboratoř práce s médii byla pověřena přepracovat (po interní diskusi a vzájemné 
dohodě!) koncept projektového záměru a předložit ho vedení fakulty do pondělí 15. 
prosince 2008.   

IV.    Zahraniční záležitosti: 

 Referentka MgA. Fafílková dostala zadáno, aby požádala VGIK Moskva o zaslání 
podkladů (aktualizováno pro rok 07/08) v návaznosti na smlouvu o spolupráci 
uzavřenou již v roce 2006. 

 MgA. Fafílková, odešle e-mail pedagogům s informacemi o možnostech výjezdů v 
rámci programu Erasmus. Pedagogové mají zadáno oznámit do 19. prosince 2008 na 
ZO plánované výjezdy i připravované pobyty zahraničních hostů na půdě DIFA. 

 Proděkan Kovalčuk tlumočil informaci z kolegia rektora, že fakulty nenaplňují 
dohodnuté počty pedagogických výjezdů v rámci programu Erasmus. Vyzývá tedy 
pedagogy k větší aktivitě – bude tlumočeno na RKD i poradě pedagogů.    

 Proděkan Kovalčuk informoval, že v rámci projektu FRVŠ (výsledky však prozatím 
neznáme!) se ve dnech 9. – 12. února 2009 uskuteční (na učebně č. 202 či v prostorách 
muzikálových místností) dílna „Farmy v jeskyni“. 
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V.     Různé: 
 Děkan informoval, že ve dnech 19. - 21. prosince 2008 vykoná s rektorem JAMU 

služební cestu do Vídně za účelem monitorování divadelních představení předních 
vídeňských divadel a s předpokládanou návštěvou umělecké školy. 

 Kolegium děkana rozhodlo o zaplacení předplatného časopisu „Svět a divadlo“ pro 
nadcházející rok. Časopis bude odebírán ve třech exemplářích pro potřeby fakulty. 

 Tajemník Vodička informoval, že obdržel žádost od „České Orfovy společnosti“ na 
poskytnutí místností DIFA v srpnu 2009 (jednalo by se o navázaní spolupráce z 
minulých let, kdy akce byla zaštiťována doc. MgA. A. Pernicou). Kolegium 
konstatovalo, že pro studenty fakulty není tato akce atraktivní (i vzhledem k termínu 
konání) a žádost byla zamítnuta.  

 Proděkanka Chládková informovala o konání kulatého stolu na téma „Brněnská 
kulturní politika“. Setkání proběhlo 2. prosince 2008 za účasti náměstka primátora 
města Brna pro kulturu Daniela Rychnovského. Mezi panelovými diskutéry byli Marta 
Smolíková z ProCulture, Bohumil Nekolný z Institu umění a další včetně představitelů 
brněnských divadel. Akci vznikla ze studentského impulsu a byla realizována spolkem 
„Kultura a management“. 

 
 
 
zapsala: Ivana Bartoková     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


